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Mødereferat baneudvalgsmøde 
onsdag den 20. august  
 

 

Deltagere: 

Baneafdelingen 

Bo Vaaben (BV) (formand og ref.) 

Tina Devantie (TD) 

Jesper Hansen (JP) 

Sven Aage Nielsen (SÅN) 

Niels Nielsen (NN) 

 

Eksterne deltagere 

Allan Brandt (AB), DGU’s banekonsulent 

Philip Spogárd (PS), Golfbanearkitekt 

 

Dagsorden: 

 

1. Status for banen      NN 

2. ”Hvad skal vi bruge pengene til?”    BV 

3. Præsentation og gennemgang af oplæg til ændring af ”Parken 2” og PS 

beplantningsplan mv. for områderne mellem den Parken 2, 3, 4 og 1. 

4. Vinterbanen 2014 / 2015     AB 

5. Orientering om baneplejen de næste måneder   NN 

6. Dato for næste møde     Alle 

 

2. ”Hvad skal vi bruge pengene til?” 

Roughplan 

PS gennemgik den reviderede roughplan for Sletten. Bilag 1. (Planen kan ses på 

opslagstavlen i klubhuset). 

Fairwayområderne klippes fremover i følgene højder: 

Fairway  ca. 12 – 15 mm 

Semirough  ca. 25 mm 

Rough  ca. 40 mm 

”10 cm. Rough” ca. 80 - 100 mm 

Uklippet rough fjernes 2 gange årligt 

Greenkeeperne har indført de nye klippelinjer. Bl.a. er der placeret markeringspæle som 

indikere de nye klippe- og roughgrænser.  

 

Parken 2 

På foranledning af Baneudvalget præsenterede PS 3 forslag til hvorledes Parken 2 de 

”blinde” slag på Parken 2 kunne elimineres. 
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PS indledte sin gennemgang af forslagene med en gennemgang af karakteristikaene for 

Parken 2. Tee-slaget og slaget mod green er ”blindt”.  

 

Forslag 1 (Bilag 2) 

Teestederne hæves med 6 – 8 meter. Dette vil kræve ca. 12.000 m3 meter jord. Visuelt vil 

den ikke blive nogen pryd for området og i forhold til myndighederne er løsningen 

urealistisk. 

 

Forslag 2 (Bilag 3) 

Tee-steder og green forbliver uændrede. 

Fairway forlænges mod tee-stederne så den bliver synlig og mindsker fornemmelsen af et 

”blindt” slag. 

Området til højre for fairway re-shapes  og der etableres i stedet rough og nuværende O/B 

slettes. 

 

Forslag 3 (Bilag 4) 

Som forslag 2 samtidig med at der etableres en ny green oven for bakken, så slaget mod 

green bliver fuldt synligt. 

 

Efterfølgende blev forslagene diskuteret i baneudvalget og det blev besluttet at indstille 

Forslag 2 til bestyrelsen (er efterfølgende godkendt af bestyrelsen). De ændrede klippelinjer 

er igangsat. De øvrige ændringer vil blive foretage i løbet af vinteren af greenkeeperstaben. 

 

Området mellem teestederne på Parken 4 og Parken 9 (bilag 5) 

PS gennemgik forslag til hvorledes områderne kunne tilpasses til Parkbanens karakter og 

foreslog at området tilplantes med buske og enkelte træer. 

Baneudvalget indstiller til bestyrelsen at PS oplæg gennemføres. (Planene er efterfølgende 

godkendt i bestyrlsen). 

Greenkeeperne igangsætter planen i forlængelse af sæsonen. 

 

Orientering om baneplejen de næste måneder 

Op mod klubmesterskaberne vil greenkeeperne have særlig fokus på greenspeed. Der 

tromles, vertikalskæres mv. 

 

På grund af det fremskredne tidspunkt besluttede baneudvalget at udsætte de øvrige 

dagsordenpunkter til næste møde, som bliver onsdag den 17. september. 


